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Aan:   College van Burgemeester en Wethouders 
  Postbus 600 
  6460 AP Kerkrade 
 
Van:   SP Kerkrade 
  Kaardebol 26 
  6467HV Kerkrade 
 
Betreft:   Vragen artikel 38 inzake verlenging contracten WMO 
 
Antwoord:  Schriftelijk 
 
Datum:   11-02-2025  
 
 
Beste college, 
 
We ontvingen op 18 december 2024 een raadsinformatiebrief over het opnieuw verlengen van bestaande contracten inzake de 
verschillende onderdelen van de WMO. 
 
Het college lijkt te suggereren dat de verlenging van bestaande contracten een op zichzelf staande gebeurtenis is. Niets is echter 
minder waar.  Het is sinds 2022 nu vier keer gebeurd dat de bestaande contracten werden verlengd. Op 1 juli 2022! werden de 
contracten voor ‘begeleiding - dagactiviteiten- kortdurend verblijf' verlengd tot 1 januari 2024. (Dit volgens het net aangetreden 
college vanuit de bedoeling “tijd te sparen om op een goede manier fundamentele beleidskeuzes te maken over de bekostiging 
van de Wmo-taken.”  
Vervolgens zou een nieuwe gunning begin 2023 in gang gezet worden zodat er per 1 januari 2024 nieuwe contracten van kracht 
zouden zijn.  
Dat is niet gebeurd en vervolgens werden de bestaande contracten eind 2024 opnieuw verlengd en nu tot 1 januari 2026.  
De SP is geen voorstander van steeds wisselende contracten met zorgaanbieders, maar dat is nu eenmaal het systeem waar 
rechts Nederland de afgelopen 10 jaar voor heeft gekozen en daarom zullen we ons hierin aan de regels moeten houden. 
 
We hebben de volgende vragen: 
1. Hoe vaak mag een gemeente contracten met zorgaanbieders binnen de WMO verlengen zonder nieuwe 
aanbestedingsrondes te houden? 
 
2. Wat zijn de mogelijke consequenties bij het niet handelen volgens de geldende aanbestedingsregels, in het geval daar 
sprake van zou zijn?  Graag ook beantwoorden indien er volgens uw college geen sprake is van overtreding van de 
aanbestedingsregels.  
 
3. Welke fundamentele beleidskeuzes inzake de WMO-taken heeft het college sinds 1 juli 2022 gemaakt? Graag 
collegebesluiten bijvoegen.  
 
4. Kunt u verklaren waarom er sinds 1 juli 2022 tot 4 maal toe is afgeweken van het voornemen om nieuwe contracten af 
te sluiten voor WMO diensten? 
 
5. U schrijft in uw laatste informatiebrief dat er  al “een aantal stappen zijn gezet, in het realiseren van een brede 
wijkgerichte WMO zoals afgesproken in 2015”, maar dat de “de uitkomsten nog niet duidelijk genoeg zijn om deze om te zetten 
naar nieuwe contracten voor de voorziening hulp bij het huishouden en de voorzieningen begeleiding, dagactiviteiten, vervoer en 
kortdurend verblijf per 2025.”  
a) Welke stappen zijn er dan gezet? 
b) Wat zijn precies de belemmeringen voor het afsluiten van nieuwe contracten? 
 
6. U schrijft: “De pilotwerkwijze hulp bij het huishouden laat tot nu toe mooie resultaten zien, maar moet zich nog 
definitief bewijzen om te kunnen landen in een geheel nieuw contract.”  
a. Welke mooie resultaten zijn er dan? 
b. Hoe zijn die gemeten/vastgesteld? Graag criteria bijvoegen en documentatie.  
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c. Wat bedoelt u met ‘moet zich nog definitief bewijzen?’ Wat is m.a.w. het doel van de pilot en wanneer is er dan sprake van 
een ‘bewijs”? Graag documentatie bijvoegen. 
d. Wat is het huidige contract en met wie?  
 
7. U schrijft: “Voor wat betreft begeleiding (en overige diensten) is het niet mogelijk gebleken om ‘Krachtenbundeling’, het 
initiatief van een aantal zorgaanbieders in Kerkrade-West, als onderlegger te gebruiken voor nieuwe contracten per 2025. De 
partijen slaagden er helaas onvoldoende in om de voorgenomen resultaten te realiseren.” 
Welke partijen worden hier bedoeld, welke resultaten hadden deze partijen dan moeten bereiken en waarom is dat niet gelukt? 
 
8. Kunt u uitleggen waarom het college het niet nodig vond om bovengenoemde problemen of tegenvallers met de raad 
te bespreken en de raad om haar visie te vragen, hoe de tegenvallers zouden moeten worden opgevangen? 
 
9. Graag van de afgelopen 2 jaar de evaluatierapporten bijvoegen inzake de verschillende WMO onderdelen. Indien er 
geen evaluatierapporten zijn, graag een verklaring waarom die er niet zijn. 
 
10. Graag ontvangen we een overzicht van wat er tot nog toe gedaan is met het overgenomen advies van de AMO om 
scenario 1 ‘wijkgericht werken binnen de WMO’. 
 
Alvast dank voor de beantwoording, 
 
Namens SP Kerkrade, 
Marianne Laumann, fractievoorzitter 
Drs. Carin Wevers, raadslid 


